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                                                Protokół Nr 2/2021 
                             z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
                                   odbytego w dniu 16 lutego 2021 roku 
 
Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 1200. 
Miejsce posiedzenia:  sala konferencyjna Urzędu Miasta Białogard. 
Radny A. Wegner uczestniczył w posiedzeniu online. 
 
Tematyka Komisji: 
1. Otwarcie posiedzenia komisji, w tym przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XXX Sesję Rady Miejskiej 

Białogardu. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad 1 
Posiedzenie otworzył i prowadził przewodniczący komisji – Mariusz Smoliński. Przywitał 
zaproszonych gości oraz członków komisji. Wszyscy członkowie komisji porządek komisji 
wraz z materiałami otrzymali elektrocznie i na piśmie. Zapytał, czy są jakieś uwagi do  
porządku posiedzenia, jeżeli nie ma to przystępujemy do jego realizacji. Powiedział, że jest do 
przyjęcia protokół nr 1/2021 z posiedzenia komisji. Wszyscy członkowie komisji otrzymali 
powyższy protokół elektronicznie i na piśmie. Wobec braku uwag poddał pod 
głosowanie w/w protokół z posiedzenia komisji. 
Przegłosowano: 
za – 4 (jednogłośnie). W wyniku głosowania protokół został przyjęty i skierowany do 
publikacji BIP. 
 
Ad 2 
Przewodniczący komisji – powiedział, że przystępujemy do rozpatrzenia i zaopiniowania 
projektów uchwał na XXX Sesję Rady Miejskiej Białogardu (od druku A do druku X),  
w związku z przybyciem na posiedzenie komisji Pani K. P., która zwróciła się na piśmie do Rady 
Miejskiej z prośbą o wyrażenie zgody na odstąpienie Burmistrza od żądania zwrotu bonifikaty.  
Na dzisiejszym posiedzeniu będzie rozpatrywany i opiniowany projekt uchwały w tej sprawie, 
który będzie rozpatrywany na jutrzejszej sesji. Zaczniemy rozpatrywać ten projekt uchwały. 
Oddaje głos Pani K.P. 
f) w sprawie zgody na odstąpienie przez Burmistrza od żądania zwrotu bonifikaty – druk F, 
Pani K. P. – powiedziała, że w dniu 9 grudnia 2020 r. wraz z mężem złożyli do 
Przewodniczącego Rady Miejskiej Białogardu i radnych wniosek o odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty z tytułu sprzedaży nieruchomości przed upływem 5 lat od dnia nabycia. Pismem 
zostaliśmy wezwani do zwrotu na rzecz miasta Białogard kwoty w wysokości 50.387,72 zł. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie. 
Głosy w dyskusji: 
Radny Sz. Jonko – powiedział, że  to Burmistrz zażądała zwrotu bonifikaty, a nie Rada Miejska.   
Poprzednia decyzja dla Pani była negatywna. Tutaj ze strony Urzędu Miasta jest brak 
konsekwencji w działaniu w podobnych sytuacjach. 
Przegłosowano: 
za – 2, przeciw – 1, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
a) w sprawie miejskiego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 

przemocy w rodzinie na rok 2021 – druk A, 
b) w sprawie miejskiego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na 

rok 2021 – druk B, 
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Z powodu nieobecności osoby przedstawiającej projekty uchwał druk A i druk B 
Komisja zdecydowała się ich nie procedować. 
Przegłosowano: 
za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 
c) w sprawie Programu „Białogardzka Karta Dużej Rodziny” – druk C, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski 
Uzasadnienie: 
Ten program jest adresowany do członków rodzin wielodzietnych, poprzez pojęcie której 
należy rozumieć rodzinę zamieszkującą na terenie Białogardu, składającej się z rodziców 
(jednego rodzica), opiekunów prawnych wychowujących troje lub więcej dzieci w wieku do 
ukończenia 18 roku życia. Niniejszy projekt uchwały powoduje skutki finansowe dla budżetu 
miasta w wysokości dotyczącej zakupu usługi wykonania kart dla osób uprawnionych do ich 
posiadania. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie. 
Głosów w dyskusji nie było. 
Przegłosowano: 
za – 2, przeciw – 1, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
d) w sprawie Programu „Białogardzka Karta Seniora”  – druk D, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski 
Uzasadnienie: 
Program ma na celu zwiększenie dostępu do usług publicznych oraz dóbr kulturalnych 
poprawiających jakość życia seniorów zachęcając do uczestnictwa w wydarzeniach 
kulturalnych, sportowych edukacyjnych, a także umożliwiających seniorom rozwój pasji i 
zainteresowań. Niniejszy projekt uchwały powoduje skutki finansowe dla budżetu miasta w 
wysokości dotyczącej zakupu kart dla osób uprawnionych do ich posiadania. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie.  
Głosy w dyskusji: 
Radny Sz. Jonko – zapytał, kto będzie płacił za obsługę i wydrukowanie tych kart. 
Sekretarz Miasta – odpowiedział, że będzie to w ramach środków przeznaczonych na 
promocję Miasta w wysokości dotyczącej zakupu usługi wykonania kart dla osób 
uprawnionych do ich posiadania. 
Radny A. Wegner – zapytał, jaka jest opinia Rady Seniorów odnośnie tego projektu 
uchwały. 
Sekretarz Miasta – odpowiedział, że samej opinii Rada Seniora nie wydała, gdyż w związku 
z pandemią nie odbywają się obrady, ale około 2 miesiące temu była dyskusja o takim 
pomyśle. 
Przegłosowano: 
za – 2, przeciw – 1, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
e) w sprawie ustanowienia roku 2021 Rokiem Wolontariusza w Białogardzie – druk E, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski 
Uzasadnienie: 
Jest to projekt uchwały proponowany na wniosek Młodzieżowej Rady Miasta. Młodzież 
motywuje swój wniosek tym, że w dniu 5 grudnia 2021 r. przypada 35 rocznica ustanowienia 
Międzynarodowego Dnia Wolontariusza. Chodzi o uznanie pracy wolontariuszy z naszego 
miasta. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie.  
Głosy w dyskusji: 
Radny Sz. Jonko – zapytał, kto jest wnioskodawcą tego projektu uchwały. 
Przewodniczący komisji – odpowiedział, że pod projektem uchwały jest podpis Pani 
Burmistrz i Sekretarza Miasta. 
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Sekretarz Miasta – powiedział, że to Młodzieżowa Rada złożyła wniosek do Burmistrz oraz 
Przewodniczącego Rady Miasta. 
Radny W. Czurko – zapytał, jaki jest w związku z tym pogram obchodów tego dnia. 
Sekretarz Miasta – odpowiedział, że szczegółów nie  zna. Chodziło o uhonorowanie faktu  
35 Rocznicy Międzynarodowego Dnia Wolontariusza. 
Przegłosowano: 
za – 2, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. Opinia pozytywna. 
g) w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości stanowiących regionalną pomoc  

inwestycyjną – druk G, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski 
Uzasadnienie: 
Przedstawiony projekt uchwały to kontynuacja uchwały podjętej w roku 2015. W związku z 
aktualnie panującą sytuacją epidemiologiczną w kraju. Generalnie chodzi o możliwość 
zwolnienia z podatku od nieruchomości przedsiębiorców, którzy zaplanowali inwestycje na 
terenie naszego miasta. Chodzi o potencjalne  zwolnienie od podatku. Po spełnieniu 
określonych warunków, zwolnienie byłoby na okres od 2 do 4 lat. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie.  
Głosy w dyskusji: 
Radny Sz. Jonko – zapytał, czy o przyjęcie tego zwolnienia Burmistrz każdorazowo będzie 
pytać o opinię radnych. 
Sekretarz Miasta – odpowiedział, że jednostkowo  nie, ale ogólnie jakie kwoty to tak. 
Przegłosowano: 
za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
h) w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 4 im. Mikołaja Kopernika w 

Białogardzie poprzez likwidację innych lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opiekuńczych – druk H 

Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski 
Uzasadnienie 
Jest opinia Kuratora Oświaty w tej sprawie. Dotychczas część zajęć szkolnych odbywała się 
w budynku po Gimnazjum Nr 2. Na podstawie tej uchwały będzie prowadzone jednolita 
działalność edukacyjna. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie.  
Głosy w dyskusji: 
Radny Sz. Jonko – zapytał, a co z pomieszczeniami po Gimnazjum Nr 2. Jest to majątek 
Miasta. Jeżeli pomieszczenia nie będą zagospodarowane to ta uchwała jest bezcelowa. 
Sekretarz Miasta – odpowiedział, że w części pomieszczeń znajduje się biblioteka. Na razie 
nie ma ustaleń co do pozostałych pomieszczeń. 
Przegłosowano: 
za – 2, przeciw – 1, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
i) w sprawie przystąpienia Miasta Białogard do towarzystwa ubezpieczeń wzajemnych – 

druk I, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski 
Uzasadnienie: 
W ramach tych umów jest możliwość pozyskania zewnętrznych środków finansowych. W 
ramach tego Towarzystwa można korzystać ze zgromadzonych środków finansowych. Jest to 
nowość i po podjęciu tej uchwały podpiszemy wzajemne porozumienie. Będziemy mogli 
efektywniej zarządzać składkami, które wpłynęły do tego Towarzystwa. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie.  
Głosy w dyskusji: 
Radny Sz. Jonko – powiedział, że jest to bardzo solidna firma nie tak jak Miasto i dlatego 
prosiłby na następną sesję o informację, ile Miasto wypłaciło odszkodowań.  
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Przegłosowano: 
za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna 
j) o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania  

przestrzennego miasta Białogard dla terenu działek zlokalizowanych w podstrefie 
funkcjonalnej E15 oznaczonych symbolami 9MN, 10MN, 11MN, 12MN, 13MN, 14MN 
oraz części terenu działek zlokalizowanych w podstrefie funkcjonalnej E15 oznaczonych 
symbolami 1MN oraz 04KDD – druk J, 

Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski 
Uzasadnienie: 
W projekcie uchwały jest drobna zmiana w okolicy ulicy Lutyków. Zostanie poprawiona 
funkcjonalność tej ulicy. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie.  
Głosów w dyskusji nie było. 
Przegłosowano: 
za – 3, przeciw – 1, wstrzymało się – 0. Opinia pozytywna. 
k) w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży na terenie miasta 
Białogard, należnej w 2021 r. oraz zwrotu części tej opłaty pobranej od przedsiębiorców –
druk K, 

Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski 
Uzasadnienie: 
W dniu 23 stycznia 2021 roku weszła zmiana ustawy covidowej w sprawie opłaty za 
korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w 
miejscu sprzedaży na terenie miasta Białogard, należnej w 2021 roku. Zezwolenie ma 
dotyczyć 2/3 kwoty rocznej. Skutek finansowy  to około 17 tysięcy złotych. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie.  
Głosy w dyskusji: 
Radny Sz. Jonko – zapytał, czy projekt uchwały podpisała upoważniona osoba. Staut Miasta  
bowiem określa, kto jest upoważniony do podpisywania projektów uchwał, które powodują 
skutki finansowe. 
Sekretarz Miasta – odpowiedział, że to wynika z rozporządzenia. 
Przegłosowano: 
za – 3, przeciw – 1, wstrzymało się – 0. Opinia pozytywna. 
l) w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Białogard – druk L, 
Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska – M. Barcicka  
Uzasadnienie: 
Aglomeracja Białogard jest położona w powiecie białogardzkim i została w związku z tym 
wyznaczona do tego zadania. Projekt uchwały został uzgodniony z Aglomeracją Wód 
Polskich.. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie.  
Głosów w dyskusji nie było.  
Przegłosowano: 
za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
ł) w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości na usługi 
opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych oraz odbierania 
odpadów komunalnych – druk Ł, 
Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska – M. Barcicka 
Uzasadnienie: 
Miasto zmieniło system gospodarowania odpadami. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie. 
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Głosów w dyskusji nie było. 
Przegłosowano: 
za – 2, przeciw – 1, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
m) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

obszarze miasta Białogard, ustalenia stawek takiej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 
budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady 
komunalne w kompostowniku przydomowym – druk M, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska – M. Barcicka 
Uzasadnienie: 
Ten projekt uchwały wynika z przeprowadzonego przetargu. Zwiększone zostały koszty 
zagospodarowania odpadów oraz wynagrodzenia pracowników, wzrosły koszty transportu. 
Proponujemy stawkę 32 zł od osoby.  
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie.  
Głosy w dyskusji: 
Radny W. Czurko –  poruszył kwestie wybranego system naliczania opłaty. 
Naczelnik Wydziału – odpowiedziała, że przygotowała projekt uchwały ze stawką naliczania 
od osoby. Przedstawiony projekt uchwały powstał z przyczyn subiektywnych.    
Radny Sz. Jonko – zapytał Sekretarza Miasta, dlaczego na profilu Miasta została podana 
informacja, ze Burmistrz odbyła kilka spotkań z radnymi i firmami zajmującymi się 
systemem gospodarki odpadami. Chciałby uzyskać informację kiedy były te spotkania i z 
jakimi firmami oraz jakimi zarządcami nieruchomości w kilku ostatnich miesiącach. 
Przegłosowano: 
za –  1, przeciw – 2, wstrzymało się – 1. Opinia negatywna. 
o) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 – druk O, 
p) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2021–2031 –  

druk P, 
Z powodu nieobecności Skarbnika Miasta Komisja nie procedowała powyższych 
projektów uchwał. 
r) w sprawie petycji dotyczącej podjęcia uchwały przez Radę Miejską – druk R, 
Przegłosowano: 
za – 2, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. Opinia pozytywna. 
s) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad przysługiwania diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych – druk S, 
Przedstawił: Radny – Sz. Jonko 
Uzasadnienie: 
Proponowana kwota diety w wysokości 1.760 zł jest wystarczającą dietą dla radnego. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie.  
Głosy w dyskusji: 
Radny A. Wegner – powiedział, żeby całkowicie zlikwidować diety, a środki finansowe 
przeznaczyć na stypendia dla zdolnych uczniów i sportowców. Bycie radnym to jest 
działalność społeczna. 
Przegłosowano: 
za –2, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. Opinia pozytywna. 
t) w sprawie planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Białogardu na rok 
2021 – druk T, 
Przedstawił: Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – M. Smoliński 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie.  
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Przegłosowano: 
za – 3, przeciw – 0 wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
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u) w sprawie planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Białogardu na 
    rok 2021 – druk U, 
Komisja nie rozpatrywała i opiniowała tego projektu,  gdyż tym zajmowała się komisja 
merytoryczna. 
Przegłosowano: 
za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
x) w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej Białogardu na rok 2021 – druk X. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
uchwały poddaje pod głosowanie.  
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Przegłosowano: 
za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
 
Ad 3 
W sprawach różnych nie zgłoszono żadnych spraw. 
 
Ad 4 
Po wyczerpaniu porządku posiedzenie komisji zakończono o godzinie 1350. 
 
 
Protokółowała: 
D. Holczewska – Szydłowska                                      Przewodniczący Komisji 
 
                                                                                        /-/ Mariusz Smoliński 
 
 
 
 
 


